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Από το υπ’ αριθ. 7/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 197/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της αρ. 5/2007 απόφασης Δ.Σ. της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Κέντρο Μέριμνας Ατόμων με Ειδικές 
Δεξιότητες (ΚΕΜΑΕΔ) για «Ψήφιση προϋπολογισμού 
εσόδων - εξόδων οικονομικού έτους 2007». 

 
       Σήμερα 5 Μαρτίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» . 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 195/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 196/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2007 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Διαμαντής, Η. Σοφιανίδης.. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 204/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 205/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 207/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

   

 
 



 
  

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:  

Σύμφωνα  με την παρ. 1 του άρθρου 270 του Ν.3463/06 επιχειρήσεις των παρ. 
1 και 2 του προηγούμενου άρθρου (υφιστάμενες αμιγείς επιχειρήσεις του άρθρου 277 
του π.δ/τος 410/95) εξακολουθούν μέχρι την συγχώνευση, λύση ή μετατροπή να 
διέπονται από τις αντίστοιχες του ιδίου Π.Δ. 

Το διοικητικό συμβούλιο της δημοτικής επιχείρησης «Κέντρο Μέριμνας 
Ατόμων με Ειδ. Δεξιότητες» Δήμου Βέροιας με την αριθ. 5/07 απόφασή του ψήφισε 
τον προϋπολογισμό του έτους  2007. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 282 του ΠΔ 410/95 η απόφαση του 
διοικητικού συμβουλίου που αφορά τον προϋπολογισμό, απολογισμό κλπ. εγκρίνεται 
από το δημοτικό συμβούλιο. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει την  υπ’ 
αριθ. 5/07 απόφαση του Δ.Σ. της παραπάνω επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Τσιαμήτρου: 1) Στον προϋπολογισμό του ΚΕΜΑΕΔ, στα έξοδα και στον 
κωδικό 60 αναγράφονται «αμοιβές και έξοδα προσωπικού 54.900 ευρώ». Θα γίνουν 
προσλήψεις προσωπικού μόνιμου ή με σύμβαση αφού τώρα υπάρχει μόνο ένα άτομο 
μόνιμο; Είχατε πει πως εσείς θα το λειτουργήσετε εθελοντικά με τον σύλλογο 
γονέων. Αν γίνουν προσλήψεις, πώς θα γίνει αφού δεν έχουμε ξεκαθαρίσει ακόμη 
πώς θα λειτουργήσει το Κέντρο Μέριμνας; Απ΄ ότι πληροφορήθηκα θα λειτουργήσει 
το σχολείο του Λαζοχωρίου και άρα ο αριθμός των παιδιών θα μειωθεί σημαντικά. 
2)Επίσης δεν βλέπω να έχει προβλεφθεί ποσόν για την αποκατάσταση του κτιρίου. 

Καλαϊτζίδης: Διαδικαστικά. Ο κ. Αγγέλογλου μοιράζει αυτά τα χαρτάκια, 
παρακαλώ να αποσυρθούν και να μη διαβασθούν γιατί με κατηγορεί για ενδεχόμενο 
δόλο επειδή κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση διαφώνησα με την πρόταση 
του προέδρου να πάρει το λόγο επειδή αυτό δεν προβλέπεται από τον Κανονισμό. 
Ουδέποτε είχα πρόθεση να θίξω κάποιον, ουδέποτε έκανα κάποια παρέμβαση κατά 
κάποιου για να τον θίξω προσωπικά. Είναι προσβλητικό κε Πρόεδρε να διανέμονται 
αυτά τα χαρτιά στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου κι αν δεν πάρετε θέση, εγώ 
θ΄ αποχωρήσω. 

Δήμαρχος: Με ρώτησε κε Πρόεδρε ο κλητήρας για τη διανομή του εγγράφου 
αυτού και του επέτρεψα να τα διανείμει. Ενας δημότης έγραψε κάτι και μας ρωτάει 
και θέτει κάποια ερωτήματα. 

Καλαϊτζίδης: Το διαβάσατε και το βρήκατε σωστό; 
Δήμαρχος: Να τον ρίξουμε στην πυρά; 
Καλαϊτζίδης: Κε πρόεδρε αποχωρώ σε ένδειξη διαμαρτυρίας. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Στο σημείο αυτό ο σύμβουλος Ιωάννης Καλαϊτζίδης αποχώρησε από την 
αίθουσα ως ένδειξη διαμαρτυρίας. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Παυλίδης:  Ο προϋπολογισμός του ΚΕΜΑΕΔ είναι αυτός που ήταν πέρυσι 
γιατί, όπως ξέρετε, δεν έχουμε Κέντρο αυτή τη στιγμή. Επρεπε να βάλουμε 
προϋπολογιστικά αυτά τα κονδύλια γιατί είναι απαραίτητα δύο άτομα, η γυμνάστρια 
και η δασκάλα ή νηπιαγωγός, από τον κανονισμό λειτουργίας. Κάναμε τώρα τα 
χαρτιά μας για να προσληφθούν άτομα με αυτές τις ειδικότητες κι αν εγκριθούν, τότε 
θα προσληφθούν. Πρέπει λοιπόν να υπάρχει     σαν προϋπολογισμός,    κάτι που δεν  



σημαίνει ότι θα ξοδευτούν. Για την ώρα το Κέντρο λειτουργεί εθελοντικά. Ξέρετε ότι 
δεν ξέρουμε την τύχη του Κέντρου, όπως για τις άλλες επιχειρήσεις του Δήμου. Θα 
πρέπει να υπάρχουν πολύ περισσότερα κονδύλια, για όλες τις επιχειρήσεις και όταν 
θα χρειασθεί θα γίνει μετατροπή προϋπολογισμού. Οσον αφορά το θέμα, γιατί δεν 
προβλέφθηκε κονδύλιο αφού έγινε η καταστροφή, ρωτήσαμε αλλά η Εθνική 
Ασφαλιστική, στην οποία ήταν ασφαλισμένο το κτίριο, δεν θα πληρώσει εμάς για να 
πληρώσουμε κάποιον άλλον αλλά θα πληρώσει τα τιμολόγια του εργολάβου. Εμείς το 
μόνο που έχουμε να κάνουμε είναι να καταγράψουμε με την τεχνική υπηρεσία τι 
υπήρχε ακριβώς στο κτίριο, πράγμα που έχει αποδεχθεί η Εθνική Ασφαλιστική και θα 
αποκαταστήσει επακριβώς τις ζημίες. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της κ. Δημάρχου για έγκριση 
της απόφασης του Δ.Σ. της επιχείρησης; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 5/2007 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Κέντρο Μέριμνας Ατόμων με Ειδικές Δεξιότητες (ΚΕΜΑΔ), με την 
οποία ψηφίστηκε ο προϋπολογισμός εσόδων - εξόδων έτους 2007 της επιχείρησης. 
3.- Τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 270 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και 
αυτές του άρθρου 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

 Εγκρίνει την αρ. 5/2007 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  της 
Δημοτικής Επιχείρησης  «Κέντρο Μέριμνας Ατόμων με Ειδικές Δεξιότητες 
(ΚΕΜΑΔ) για «Ψήφιση προϋπολογισμού εσόδων - εξόδων οικονομικού έτους 2007», 
με σύνολο εσόδων και εξόδων € 112.050,00. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  197 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-3-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 
 


